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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Žarko ŠTRUMBL, Tomaž Tom MENCINGER, Alma REKIĆ, Nataša JOVIČIĆ, Marko 
ZUPANČIČ in Edin ADROVIĆ 
 
OPRAVIČENO ODSOTEN ČLAN: Uroš LAKIĆ 
 
OSTALI PRISOTNI:  
dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, Mojca LEVSTIK – Kabinet župana in 
Vlado MLINAREC - član delovne skupine imenovane za nadzor deponije Mala 
Mežakla 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v 
potrditev predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Nevzdržne razmere na deponiji Mala Mežakla 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA - 6 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev je podal Vlado Mlinarec, ki je predstavil tudi predlog sklepa, ki 
ga je sprejel Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Žarko Štrumbl: 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami je sprejel sklep, da naj 
Občinska uprava na podlagi lastnih ugotovitev, ugotovitev delovne skupine in vsebine 
končnega poročila o opravljeni notranji reviziji GJS obdelave določenih vrst 
komunalnih odpadkov podjetja BM Veritas revizija d.o.o., v sodelovanju s 
koncesionarjem, podjetjem Ekogor d.o.o. pristopi k izvedbi ukrepov za zagotovitev 

http://www.jesenice.si/
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izvajanja obdelave mešanih komunalnih odpadkov v skladu s koncesijsko pogodbo, 
pristopi k spremembam in dopolnitvam koncesije pogodbe, ki bodo omogočale 
učinkovit nadzor nad izvajanjem dejavnosti, ter prouči možnost zahteve za plačilo 
odškodnine za neopravičeno rabo zemljišča izven območja CERO Mala Mežakla. 
Na Hrvaškem imajo po vseh občinah zabojnike za odpadke oštevilčene, občinski 
inšpektorji pa nadzorujejo ločevanje odpadkov. Zanima ga, ali Občina Jesenice ima 
pristojnost, da lahko nadzoruje, kateri odpadki se dovažajo na Malo Mežaklo. 
 
Alma Rekić: 
JEKO mora biti tisti, ki opozori na nepravilnosti pri odlaganju odpadkov in opozori tudi 
redarstvo, ki kršitelje potem ustrezno sankcionirajo. Žal še ni slišala za primer, da bi 
bil na Jesenicah kdo sankcioniran zaradi nepravilnega ločevanja odpadkov. 
 
Žarko Štrumbl: 
Najbolj znan frizer v Ljubljani je zaradi nepravilnega ločevanja odpadkov dobil 1.500 
EUR kazni. 
 
Vlado Mlinarec: 
Predlaga, da se potrdi sklep Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z 
nepremičninami, saj ta sklep dopušča dovolj manevrskega prostora za spremembe 
koncesijske pogodbe. 
Najbolj pomembno je, da se preneha s tako količino dovoza odpadkov, ki onemogoča 
normalno delovanje CERO Mala Mežakla. Če se količina pripeljanih odpadkov ne bo 
zmanjšala, ne bodo mogli pospraviti odpadkov, ki so že skladiščeni na Mali Mežakli. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
V petek si je nenapovedano ogledal stanje na deponiji Mala Mežakla in v tem času je 
CERO deloval v polnem obsegu (balirali so se odpadki, čistili jaški, itd.).  
Občina Jesenice je objavila razpis za izbiro koncesionarja, ker v sklopu CERO 
Gorenjska tega ni bilo mogoče realizirati. Vodilna občina Kranj je namreč izstopila iz 
tega projekta in odpadke začela odvažati v Ljubljano. 
Na razpis, ki ga je objavila Občina Jesenice, so se prijavila tri podjetja in šele 
naknadno je koncesijo prevzel Ekogor oz. Publicus. V prvi fazi je bilo dogovorjeno, da 
se najprej rešuje mehanska obdelava odpadkov. Ekogor je to izpeljal, vendar se je 
med tem časom spremenila zakonodaja, ki je naložila dodatno obveznost z biološko 
obdelavo odpadkov. Podjetje je v mehansko in biološko obdelavo odpadkov vložilo 
3,8 milijona evrov lastnih sredstev.  
Koncesionar ima sklenjene pogodbe tudi z ostalimi občinami, ki jih ne more kar 
prekiniti, če želi normalno poslovati. Če Občina Jesenice koncesionarju omeji dovoz 
odpadkov, kot je predlagano v gradivu, bo posledično manjši tudi prihodek podjetja.  
Po Sloveniji se je začel izvajati »smetarski turizem«, zato ga ne čudi, da so odpadki, 
ki so bili pripeljani na Malo Mežaklo, povzročali smrad.  
TEŠ ima sicer v načrtu dosežig odpadkov, vendar pa je osnovni problem v tej zadevi 
neaktivnost Ministrstva za okolje in prostor, ki je vse svoje obveznosti preložilo na 
lokalne skupnosti.  
Na Mali Mežakli je že prišlo do poskusa požiga lahke frakcije, vendar se na srečo 
požar ni razširil. Čudi ga, da policija teh dogodkov ni raziskala do konca, saj so na 
Mali Mežakli nameščene kamere, ki pokrivajo tudi dovozno cesto na deponijo. 
JEKO skrbi za odlagalno polje. Ker na deponijo pelje samo ena cesta, bi se dalo 
natančno nadzorovati dovoz in odvoz odpadkov.  
V primerjavi s Slovenijo je cena za obdelavo odpadkov na Jesenicah zelo primerna. V 
Avstriji je za sežig lahke frakcije potrebno plačati okoli 150 EUR/tono. 
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Dr. Gregor Hudrič: 
V povezavo s CERO Mala Mežakla imajo res največ težav Jesenice, predvsem pa 
prebivalci v okolici Male Mežakle, vendar pa gre za širšo problematiko, ker so se 
okoliščine glede odpadkov na trgu dejansko spremenile. 
Glede na izpostavljeno problematiko je Občina Jesenice preko Skupnosti občin 
Slovenije stopila v kontakt z državo. Občini Jesenice je veliko občin izrazilo podporo, 
zato je bil 2. 7. 2019 sklican sestanek na Ministrstvu za okolje in prostor, na katerem 
so potekali dogovori o kratkoročnih rešitvah. Sprejeta je bila namreč uredba, ki državi 
nalaga vzpostavitev državne gospodarske javne službe za sežig odpadkov, pa glede 
tega ni bilo nič narejenega. Po eni liniji je zato potrebno vršiti pritisk na državo, da 
poišče neko rešitev, po drugi strani pa je potrebno nadaljevati dialog s 
koncesionarjem za ureditev medsebojnih razmerij. 
Na Ministrstvu za okolje in prostor je bilo nakazano, da obstoječe sežigalnice 
nameravajo razširiti svoje kapacitete, kar bi v nekem doglednem roku lahko pomenilo 
rešitev. Na tem sestanku je tudi predlagal, da v kolikor bo prišlo do razširjanja 
kapacitet na obstoječih sežigalnicah, se je potrebno dogovoriti o prioritetah. Jeseniški 
CERO bi moral biti prvi, ki bo lahko frakcijo odvažal na sežig. 
Dana sta bila tudi predloga, da bi se v zvezi s problematiko kopičenja odpadkov 
občinam dale neke spodbude, ter da bi država sama pristopila k mednarodnemu 
razpisu in poiskala koncesionarja izven države za ureditev te problematike.  
3. 7. 2019 je bila ta problematika, s poudarkom na CERO Jesenice, predstavljena na 
20. redni seji Državnega sveta RS, ki je sprejel sklep, da naj Vlada takoj pristopi k 
ukrepom za izboljšanje stanja na tem področju. Vlada mora o svojih ukrepih v 30. 
dneh poročati Državnemu svetu. 
24. 6. 2019 je bilo ponovno opozorjeno na nevzdržno stanje na Mali Mežakli. Takoj je 
bil posredovan poziv koncesionarju, da naj pristopi k izvedbi ukrepov in do 28. 6. 
2019 poroča o izvedenih ukrepih. Ta poziv so člani Občinskega sveta dobili v 
vednost, ravno tako kot tudi odgovore direktorice Publicusa, zato je nekoliko 
nekorekten zapis, da članom Občinskega sveta ni bila dana nobena povratna 
informacija. 
8. 7. 2019 so bili odpadki zbalirani, kar je pripomoglo k izboljšanju situacije glede 
smradu. S 1. 7. 2019 je Ekogor tudi prekinil sodelovanje s podjetjem Salomon, ki je 
dovažalo okoli 17 % vseh mešanih komunalnih odpadkov. Na Mali Mežakli se sedaj 
res kopičijo bale, je pa zagotovilo Ekogorja, da se balira sproti pridelana lahka frakcija 
in delež lahke frakcije, ki je odložena na občinskem zemljišču. Se pa bal ne odvaža iz 
Male Mežakle oz. se eventualno odvažajo v manjšem obsegu. 
Glede na prvi predlog sklepa se je potrebno zavedati, da bi kakršnakoli samovoljna 
prekinitev koncesijske pogodbe s strani Občine Jesenice pomenila veliko večjo škodo 
kot korist. Občinska uprava ne more prepovedati koncesionarju dovoza odpadkov, 
kajti edina pristojna za prepoved dovoza odpadkov je v skladu z okoljsko zakonodajo 
inšpekcija za okolje.  
Leta 2016, 2017 in 2018 so bile Ekogorju izdane odločbe okoljske inšpekcije. S prvo 
odločbo leta 2016 je bilo Ekogorju naloženo ustrezno skladiščenje in določen rok, v 
katerem pa skladiščenje ni bilo ustrezno urejeno. Leta 2017 je bilo prepovedano 
skladiščenje lahke frakcije v količini, večji od 232,5 ton. V letu 2018 pa je bilo z 
odločbo izrečeno, da se lahka frakcija na občinskem zemljišču ne sme skladiščiti, 
ampak se lahko skladišči samo na območju centra za ravnanje z odpadki. Očitno tudi 
inšpekcija prepoznava to problematiko kot širšo in zato nekoliko popušča izvajalcem 
pri izrečenih ukrepih. 
Od Ekogorja se potencialno lahko zahteva plačilo neke odškodnine, vse ostalo 
(najemnina, stavbna pravica, ipd.) pa ne pride v poštev, ker bi s tem Občina tiho 
priznavala, da se strinja s skladiščenjem odpadkov na njenem zemljišču. 
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Potrebno je vztrajati, da država pristopi k rešitvam za končno izrabo lahke frakcije. Po 
drugi strani je potrebno aktivno nadaljevati dialog s koncesionarjem.  
 
Vlado Mlinarec: 
Nikoli niso predlagali sklepa, da naj se koncesija odvzame in da naj CERO preneha 
delovati. Predlagali so, da se dovoz odpadkov omeji do te mere, da se lahko ustrezno 
počisti občinsko zemljišče in se na Mali Mežakli vzpostavijo normalne razmere. 
Državni svet je sprejel sklep, da se je seznanil s problematiko glede lahke frakcije, ki 
se je začela kopičiti na centrih za ravnanje z odpadki, ker za njeno končno rabo v 
Sloveniji na ravni države ni rešitve. 
S predlaganim sklepom želijo, da se koncesionarja zaveže, da količine pripeljanih 
odpadkov zmanjša do te mere, da bodo zanj še obvladljive. Koncesijo imata namreč 
sklenjeno samo občini Jesenice in Gorje, vse ostale občine pa imajo z Ekogorjem 
sklenjene pogodbe, ki se vsako leto podaljšujejo in se lahko tudi prekinejo. 
 
Alma Rekić: 
Zdi se ji v redu, da so bili člani Občinskega sveta po elektronski pošti obveščeni o 
celotni korespondenci z Ekogorjem. Nesprejemljivi pa se ji zdijo izgovori Ekogorja, da 
so bili trije predstavniki podjetja na dopustu in zato niso imel nadzora na pripeljanimi 
odpadki. Potreben je večji nadzor, ker sta rampa in tehtnica običajno v okvari. 
Zaskrbljujoč je tudi podatek, da se odpadki na Mali Mežakli dejansko ne sortirajo. S 
strani Ekogorja je bilo danih preveč obljub. Občanov ne zanimajo sklenjene pogodbe, 
ampak jih zanimajo obljube kdaj bo smrad odpravljen. Potrebno je kontrolirati tehtnico 
in zapreti rampo v času, ko sortirnica ne deluje, da bo Občina imela nadzor nad 
pripeljanimi količinami odpadkov. 
 
Edin Adrović: 
Če se prekinejo pogodbe z drugimi občinami in omeji dovoz odpadkov na Malo 
Mežaklo, se bodo ti odpadki iz drugih občin morali ravno tako nekje skladiščiti. Iz tega 
razloga se ne strinja, da bi drugim občinam omejili dovoz odpadkov, ker bo to 
pomenilo, da se bo povečalo število divjih odlagališč. 
 
Vlado Mlinarec: 
Uredba o začasnem skladiščenju, ki je bila izdana s strani države, govori o tem, da se 
odpadki lahko začasno skladiščijo pri izvoru. Sedaj se odpadki skladiščijo na Mali 
Mežaki, čeprav bi jih koncesionar po koncesijski pogodbi moral redno odvažati. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Na podlagi ugotovitev iz poročila revizije se bo pristopilo k spremembi oz. dopolnitvi 
koncesijske pogodbe z namenom, da se zagotovi učinkovit nadzor. Ni namreč težava 
v količini pripeljanih odpadkov iz drugih občin, temveč je težava v nenadzorovanem 
dovozu odpadkov in v tem, da se lahka frakcija iz Male Mežakle ne odvaža.  
 
Vlado Mlinarec: 
Uredba o začasnem skladiščenjem, ki jo mora spoštovati tudi koncesionar, govori o 
začasnem skladiščenju odpadkov pri njihovem izvoru.  
 
Alma Rekić: 
Velikokrat je bilo s strani Ekogorja obljubljeno, do kdaj bodo odpadki odpeljani z Male 
Mežakle. Sama je vedno opozarjala gospoda Hrženjaka na neizpolnjene obljube, ki 
potem preidejo v laži. Občani imajo teh neizpolnjenih obljub in laži dovolj, zato tudi ne 
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zaupajo več koncesionarju. Potrebno je povečati nadzor, kajti nesprejemljivo je, da 
sta rampa in tehtnica konstantno pokvarjeni. 
 
Vlado Mlinarec: 
Z baliranjem odpadkov se je smrad res zmanjšal, vendar pa je potrebno najti rešitev 
še za odvoz bal. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Strinja se s predlogom, da je potrebno po koncu obratovalnega časa deponije rampo 
zapreti.  
Baliranje odpadkov je sedaj bolj kvalitetno kot je bilo v preteklosti, zato se bal med 
seboj ne more primerjati. V tem delu je bil narejen napredek, ko je bila na Malo 
Mežaklo pripeljana balirka iz Suhadol. 
Problem so klavniški odpadki, ki se nekontrolirano odlagajo po Jesenicah in tudi nad 
odlaganjem teh odpadkov bi morali imeti večji nadzor. 
 
Edin Adrović: 
V Avstriji so dvignili ceno za sežig odpadkov in sedaj koncesionar odpadke raje kopiči 
na Mali Mežakli, kot pa da bi plačal višjo ceno. Ekogor se nikoli ni držal določenih 
rokov, poleg tega je v lanskem letu posloval s 100.000 EUR dobička. 
 
Vlado Mlinarec: 
Koncesionar ima že pripravljen predlog za dvig cene za obdelavo odpadkov. 
 
Nataša Jovičić: 
Strinja se s predlogom sklepa, vendar se koncesionarju ne more kar prepovedati 
dovoza odpadkov, saj bi bile posledice take prepovedi, glede na sklenjeno 
koncesijsko pogodbo, prehude. 
 
Alma Rekić: 
Zadosten je podatek, ki ga je posredovala predstavnica Ekogorja, da so sprejeli tri 
tovornjake, ki so odpadke na Malo Mežaklo pripeljali nenapovedano. 
 
Vlado Mlinarec: 
Ekogor ima dovoljenje za 40.000 ton odpadkov, letno pa jih predela nekaj več kot 
20.000 ton. 
 
Nataša Jovičić: 
V predlogu sklepa je navedeno, da se preuči možnost za plačilo odškodnine. Če 
nekdo drug uporablja občinsko zemljišče brez kakršnegakoli pravnega temelja, je 
dolžan plačati uporabnino. Ekogor uporablja občinsko zemljišče, kar pomeni, da bi 
Občini pripadala uporabnina oz. odškodnina. 
Če Ekogor ne bo odpeljal bal iz Male Mežakle, naj se preveri možnost, da te bale 
odpelje Občina na stroške koncesionarja. 
 
Alma Rekić: 
Gospod Hrženjak je na seji Občinskega sveta obljubil, da bodo odpadki zbalirani do 
konca meseca avgusta in do konca leta tudi odpeljani iz Male Mežakle. 
 
Marko Zupančič: 
Podpira predlagani sklep Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z 
nepremičninami. Sprašuje, ali je možno koncesionarju postaviti nek rok, do katerega 
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mora bale odpeljati. Koncesionar sedaj verjetno sploh ne razmišlja o kakšnih rešitvah, 
vendar so te bale njegov problem in ne problem Občine. 
 
Vlado Mlinarec: 
Odkar so zaprli skladišče v Suhadolah, koncesionar nima več možnosti skladiščenja 
bal na drugi lokaciji. 
Ekogor je na ARSO oddal vlogo za spremembo okoljevarstvenega dovoljenja zaradi 
skladiščenja odpadkov, vendar postopek izdaje tega dovoljenja še ni končan. Ekogor 
torej sploh nima nobenega dovoljenja za skladiščenje bal, zato bo ta problem ostal. 
 
Marko Zupančič: 
Ko koncesionar odpadkov ne more prodati, niso njegovi, ko pa jih lahko proda, pa so 
njegovi. Če bo predlagano povišanje cene, se to povišanje lahko sprejme samo ob 
predpostavki, da bo koncesionar odpadke odpeljal iz Male Mežakle. V nasprotnem 
primeru se cena zopet zniža.  
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Struktura bal ni primerna za sežig, kajti v Avstriji so kriteriji za prevzem odpadkov zelo 
strogi. 
 
Vlado Mlinarec: 
Gospod Hrženjak je sam povedal, da so Ekogorju v Avstriji že zavrnili prevzem bal 
zaradi neustreznosti zbaliranih odpadkov. 
 
Alma Rekić: 
Že na eni od prejšnjih sej Odbora je bilo predlagano, da naj se preverijo cene pri 
drugih prevzemnikih odpadkov, vendar teh cen Odbor še ni dobil. 
Povečanje cene bi se dalo sprejeti pod nekimi pogoji, vendar se boji, da ti pogoji 
potem zopet ne bodo izvedeni. 
 
Vlado Mlinarec: 
Na seji Statutarno pravne komisije je bil dan predlog, da se preveri tudi možnost 
prehoda k drugemu koncesionarju. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP 1: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe se strinja z umikom obeh 
sklepov, predlaganih v sprejem na 1. izredni seji Odbora za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe predlaga, da Občinska 
uprava na podlagi lastnih ugotovitev, ugotovitev delovne skupine in vsebine 
končnega poročila o opravljeni notranji reviziji GJS obdelave določenih vrst 
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komunalnih odpadkov podjetja BM Veritas revizija d.o.o., v sodelovanju s 
koncesionarjem, podjetjem Ekogor d.o.o. pristopi k izvedbi ukrepov za 
zagotovitev izvajanja obdelave mešanih komunalnih odpadkov v skladu s 
koncesijsko pogodbo, pristopi k spremembam in dopolnitvam koncesije 
pogodbe, ki bodo omogočale učinkovit nadzor nad izvajanjem dejavnosti, ter 
prouči možnost zahteve za plačilo odškodnine za neopravičeno rabo zemljišča 
izven območja CERO Mala Mežakla. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Predsednik je sejo Odbora zaključil ob 20.36 uri. 
 
 
ZAPISALA:            PREDSEDNIK ODBORA: 
Mojca LEVSTIK            Žarko ŠTRUMBL 


